

台灣國際工具機展 TMTS 2026

03/25/2026 - 03/28/2026

Reservation Form

住客姓名 Guest Name	First Name	Last Name Mr./Ms.	國籍 Nationality	
IHG One Rewards				
公司名稱 Company Name				
連絡電話 Mobile Phone				
Email Address				
入住日期 Arrival Date	2026 / 03 /		Check in: 15:00 pm /	
退房日期 Departure Date	2026 / 03 /		Check out: 12:00 pm	

		每晚優惠房價 Special Rate per night			
房間類型 Room Type	床型 Bed Type	平日 Weekday March 24(Tue.) – March 27(Fri.)	週六 Saturday March 28 (Sat.)	間數 No. of Rooms	
Classic Room 豪華客房	□一大床 King (180cm*200cm*1)	☐ NT\$7,738net	□ NT\$10,279net		
(40 sqm / 12 ping)	□ 兩小床 Twin (120cm*200cm*2)	□ NT\$7,738net	□ NT\$10,279net		





上述價格條件: Conditions for the above rates:

- ◆ 本優惠僅適用於活動期間入住之房客,且恕不得與其他優惠、專案或折扣合併使用。
- ♦ This offer is only applicable to guests staying during the event period and cannot be combined with any other promotions, packages, or discounts.
- ♦ 房價總金額已包含 10%服務費及 5%政府稅。
 - The above rates are inclusive of 10% service charge and 5% government tax.
- ♦ 價格均包含洲際經典早餐:單人含一客,雙人含兩客,價格相同。
 - The above rates include InterContinental Signature Breakfast: one serving for single occupancy and two servings for double occupancy, at the same rate.
- ◆ 在抵達日 24 小時前取消當天的預訂將不收取任何費用;但在抵達日 24 小時內取消當天的預訂或客人當天未到達酒店入住,酒店將會以合約價格收取客人一晚的房費。
 - Cancellations prior to 24 hours on the day of arrival will incur no penalties. Cancellations within 24 hours on the day of arrival or no-shows will incur a penalty equal to one night's accommodation charge at the contracted rate.
- ◆ 響應政府的環保政策,酒店自 2025 年 01 月 01 日起,將停止提供一次性客房洗漱用品,包括牙刷套裝、刮鬍刀組、 浴帽、化妝棉、指甲銼、梳子及棉花棒。
 - In response to the new regulations, our hotel will no longer be able to provide complimentary single-use toiletries, which include: toothbrush sets, razor kits, shower caps, cotton pads, nail files, combs, and cotton swabs.
- ♦ 請協助填妥以下表格來擔保訂房。
 - Please fill out the form below to authorize InterContinental Taichung to guarantee your reservation.
- ◆ 以下信用卡資訊僅供訂房擔保,入住時可選擇其他卡片或是現金進行付款。

The following credit card number is for reservation guarantee purposes only. Payment will be collected upon arrival. Alternatively, guests can use a different card or cash for payment at check-in.

The strategy of the state of th						
信用卡號碼 Credit Card No.			持卡人姓名 Cardholder			
信用卡有效日期 Expiration Date	MM / YYYY		持卡人連絡的 Contact No.			
信用卡別	□VISA	Master	ſ	☐ JCB	AMEX	
Credit Card Type	Union Pay	Other	s:			

▶ 按照以下方式向酒店預訂客房

Reservations shall be made through the following methods:

Treser, unions strain se muner un sugar une rene , ma mente un.			
酒店業務窗口 Sales Contact	Lydia Lin 林怡妏 Sales Manager 業務經理		
業務專線 Sales phone No.	886 4 2324 6300 #88008	業務郵箱 Sales E-mail	Lydia.lin@taichungic.com
訂房專線 Reservation No.	886 4 2328 1268	預訂信箱 Reservation E-mail	reservations@taichungic.com

或透過以下連結訂房 Or book through the link below:

https://ictaichung.com/TMTS26